
Beste Raadsleden, 

 

Hierbij een brief van een bezorgde inwoner van de Vlietzone. Zelf woon ik met mijn man en gezin in de 

van Cronenburchstraat 34. Toen wij 26 jaar geleden dit huis kochten was het een leuke gezellige wijk 

met kinderen. Helaas is de realiteit nu, dat de wijk is overgenomen door huisjesmelker die veel geld 

verdienen met hoge huren en instellingen die onderdak zoeken voor hun clieenten en studenten. En de 

gemeente vond het prima. Die houden zich liever bezig met de nieuwbouwwijken in en rondom 

Leeuwarden. Waar geen enkele vorm van sociale opvang word geboden laat staan sociale huurwonigen. 

Als je goed kijkt hoe het nu verdeeld is in Leeuwarden dan zit veel opvang in en rondom het centrum van 

leeuwarden en dan vooral in de vlietzone. Jaren geleden kregen we de heroineunit in onze wijk  

doorheen gedrukt op notabene op kleine loopafstand van een basisschool en een plein waar de kinderen 

onbezorgd moeten  kunnen spelen. Ook hebben de bewoners toen al aangegeven dat dit niet kon in 

deze wijk vanwege de bestaande overlast die er toen al was. Helaas er werd toen al  niet naar ons 

geluisterd. Mooie beloftes dat deze mensen niet door de wijk mochten lopen en het ging maar om 25 

verslaafden. Helaas is het nu opgeschaald naar 50 verslaafden. Met ons voorstel om een mooi pand op 

het industrie terrein te gebruiken kregen we als antwoord, nee dat kan niet deze mensen willen graag in 

het midden van de stad zitten dat is waar ze vaak rondhangen. Blijf dat een triest  uitgangspunt vinden, 

je wil dat die mensen juist uit hun omgeving worden gehaald zodat er minder aantrekkingskracht is.  

Met je klacht word niks gedaan als ze door de wijk lopen. Het word zelfs ontkend. Nu werkt mijn man 

zelf op het vliet tegenover de heroine unit en ziet met regelmaat ze de wijk inlopen. Dan hebben we het 

over al die mensen die niet meer fatsoenlijk kunnen meedraaien in de maatschappij. Zienn en 

verslavingszorg brengen hun clieenten onder in deze wijk. Garages worden verbouwd in appartementen 

en voor te veel geld verhuurd door huisjemelkers aan dit soort mensen. Als ik zelf via het molenpad de 

wijk in kom dan schaam ik hoe de hoek eruit ziet het op de straat een bende. er hangen geen fatsoenlijke 

gordijnen voor de ramen. Nu zult u zeggen het gaat niet over de huisjesmelkers in deze discussie maar 

het een trekt het  ander aan. Het zijn veelal mensen die niet een sociale huurwoning kunnen huren dus 

moeten ze in de particuliere sector huren. De instanties maken zich niet druk of het leefbaar blijft in de 

wijk. Veel van deze mensen gebruiken drugs. De drugskoeriers rijden af en aan in de wijk. Je geeft het als 

bewoner het ook maar op om er nog een melding van te maken. De ene na de ander wietkwekerij word 

opgerold. Want ja dat is toch een mooi vorm van wat extra inkomsten. Toen mijn zoon voor 3 jaar terug 

ging stage lopen bij het IBT in Drachten en daar vertelde waar hij woonde zeiden dat is niet best zeg als 

je daar moet opgroeien jij weet nog de helft niet wat daar gebeurt. Dat is toch triest. Ja onze kinderen 

zijn opgegroeid in deze wijk en ze hebben veel gezien va hoe het niet moet en hoe je kunt afglijden in de 

maatschappij maar het kant ook een andere kant opgaan omdat ze worden meegezogen in die wereld. 

Er wonen in deze wijk ook hard werkende mensen die geen dik salaris verdienen zodat ze een mooi huis 

van boven de 2.5 ton kunnen kopen in een van de mooie buitenwijken. Maar die wel blij zijn met hus 

huis en het goed onderhouden. Helaas zijn deze mensen op dit moment in de minderheid en is het een 

groep die word vergeten en in de steek word gelaten door de gemeente. Als de gemeente al niet eens 

meer helder heeft hoeveel instanties hun clieenten onderbrengen in deze wijk dan is het triest gesteld. 

Bij veel van deze opvang moet je je ook afvragen of deze mensen wel met hard en ziel zich inzetten voor 



deze mensen of word het gewoon een mooi verdien model. Je brengt ze onder in je eigen pand. 

Verhuurd de kamers voor veel geld en onder het mom we gaan ze goed begeleiden kunnen ze ook nog 

veel geld krijgen van de overheid en trekken de pgb budgetten flink leeg. 


